
Zápisnica č. : 07-10-2018
z rokovania výboru Pozemkového spoločenstva bývalých urbarialistov v Liptovskom Trnovci

Termín konania : 16.10.2018
Miesto konania : kancelária pozemkového spoločenstva
Začiatok rokovania : 15.00 hod.
Ukončenie : 16.30 hod.
Prítomní podľa prezenčnej listiny : účasť 100 %
Prizvaní : Viktória Okáliková – dozorná rada

     Oľga Hánová – dozorná rada
     Ing. Vladimír Adamčík – dozorná rada
     Ing. Štefan Čajka - OLH 
     Petronela Petříčková – admin. pracovníčka
                

Overovatelia zápisnice :  Ing. Anton Murgaš
     Pavol Vozárik

Hlasovanie :
za : 6 proti : 0 zdržal sa : 0

Rokovanie výboru bolo uznášania schopné.

O 15.10 hod. prišla A. Čániová.

Program :
1.Práce v lese
2.Žiadosť Blchova lúka
3.Nové PSL
4.Majetková ujma
5.Geometrické plány 
6.Predbežný hospodársky výsledok
7.Novela zákona o PS
8.Zonácia
9.Inventarizačná komisia
10.Cesta do Húňovej doliny
11.Odmeny pracovníkom v lese 

Závery rokovania k     bodom programu 

k bodu 1 Práce v lese
Ing. Čajka informoval

 Ťažba k 12.10.  6696,20 m³ dreva 
 Odbyt  7239,68 m³ dreva
 Dokončené vyžínanie II. zásah 
 Uhadzovanie haluziny pokračuje priebežne
 V septembri dokončené pletie sadeníc v škôlke
  K 30.09.2018 vykonaná inventúra - 192 000 ks zaevidovaných sadeníc
 V októbri dokončené vyzdvihovanie 29 000 ks stromčekov
 Začali sme všetky práce na Hrachovisku – uhadzovanie, ťažba, zalesnenie
 Plán zalesnenia v jeseni 30 050 stromčekov
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 Dňa 27.08.2018 podaná žiadosť na výrub stromov mimo lesa na OÚ ŽP, rozhodnutie
ešte nemáme

 Ďalšia žiadosť podaná na použitie chemických prípravkov
 Nový návrh zákona o ochrane prírody

Ing. Hollý informoval
 Kôrovcové drevo nikto nechce, je veľa dreva
 Boli sme pozrieť v našich skladoch a dohodli sme sa na nových cenách za drevo
 Podáme žiadosť na OÚ v Žiline na majetkovú ujmu na poškodené drevo drevokazným

hmyzom z dôvodu ochrany  orla skalného

k bodu 2 Žiadosť Blchova lúka
Ing. Hollý informoval  dňa 11.10.2018 – bola podaná žiadosť na Blchovu lúku

k bodu 3 Nový Plán starostlivosti o les
Ing. Hollý informoval 

 Dňa 18.09.2018 nadobudlo naše PSL právoplatnosť
 Dňa 10.10.2018 som bol v Dolnom Kubíne doložiť nové PSL
 Predpoklad je, že do konca roka prídu peniaze za NATURU za rok 2017 cca 35 000

EUR

k bodu 4 Majetková ujma
Ing. Hollý informoval 

 Žiadosť podaná na spracovanie kôrovcovej kalamity
 V blízkej dobe by nám mala prísť odpoveď

k bodu 5 Geometrické plány
Ing. Hollý informoval 
 Bol zameraný pozemok medzi Hazuchovcami a Sýkorovcami, je tam rozdiel 18 m² v náš

neprospech, dohodli sme sa, že geodetické služby zaplatí PSBU
 Ďalší  zameraný pozemok p.  Martin  Jurčo  – výmera  je  v poriadku,  urobila  sa  nájomná

zmluva + faktúra 1. splátka, druhá bude zaplatená do konca roka 2019 

k bodu 6 Predbežný hospodársky výsledok
Ing. Hollý informoval o predbežnom hospodárskom výsledku k 31.08.2018.

k bodu 7 Novela zákona o PS
Ing.  Hollý  informoval,  že  dňa  17.10.2018 bude  školenie  o novele  zákona  o PS,  na  ktoré
prihlásil 3 osoby za PSBU.

k bodu 8 Zonácia
Ing. Hollý informoval o stretnutí k zonácii

 Dňa  27.09.2018  bolo  stretnutie  vo  Vrbici  k zonácii,  zúčastnili  sa  Ing.  Hollý,
Ing. Murgaš a P. Vozárik

Ing. Murgaš informoval
 Dr. Macko spracoval dokumenty, kde vyvracia všetky argumenty ochranárov
 Dr. Macko sa touto problematikou zaoberá 30 rokov
 Dr. Macko vyzýval, aby sme so zonáciou nesúhlasili
 Dr. Macko upozorňoval, že prostriedky, ktoré sú vyčlenené na zonáciu, sú len do roku

2023
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P. Vozárik informoval
 p. Ovseníkovi a Dr. Mackovi sa nepáčilo, že komisia, ktorá pripravuje zonáciu je štáb

ľudí  a nie sú zastúpení vlastníci

k bodu 9 Inventarizačná komisia
Ing. Hollý navrhol členov inventarizačnej komisie. Inventarizácia bude prebiehať v novembri.
Inventarizačná komisia : Pavol Vozárik

Jozef Furiak
Ing. Štefan Čajka
Viktória Okáliková

k bodu 10 Cesta do Húňovej doliny
Ing. Hollý informoval o dokončení opravy starej jestvujúcej lesnej cesty do Húňovej doliny

 Lesná cesta je prepílená, vyčistená a je prechodná
 Cena za práce je 5490,00 EUR bez DPH
 Treba tam ešte urobiť odrážky

k bodu 11 Odmeny pracovníkom v lese
Ing. Hollý informoval

Overovatelia :  Ing. Anton Murgaš
                        Pavol Vozárik

Zapísal :  Petronela Petříčková
Prepísal : Petronela Petříčková           
                                                                                                       

           –––––––––––––––
          Ing. Ľubomír Hollý
                predseda PS 
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